
Jorden vi ärvde
och asfalterade.



Levande åkermark ger näring
för framtida generationer!

Åkermark är resultatet av tusentals års arbete av
natur och människa. Nyproduktion av åkermark
finns inte längre. Allt fler ska livnära sig på allt

färre hektar.

Hong Kong får in 7,3 miljoner invånare på en
yta stor som Hässleholms kommun, som har
ca 52.000 invånare. Men ändå har man den

vilda naturen in på knuten i Hong Kong. Är det
då nödvändigt att Hässleholm bygger ut på

jordbruksmark när de ökar befolkningsmässigt
även om de skulle växa med 20 %? Eller omvänt,
skulle 7,3 miljoner människor få plats ens i hela

Skåne (ca 1,4 miljoner idag), med ett svenskt
plansystem som förutsättning, utan att hela

Skåne asfalterades?

Vi anser att det i många fall finns bättre
användning av vår mark än att asfaltera den.

Vad anser du?

www.dengodajorden.se
info@dengodajorden.se


